
Svar till motion 'Samarbete med samvete' 
 
styrIT:s svar: 
 

styrIT ser tre problem med motionens följder. Det finns först och främst ett praktiskt                           
dilemma. Resultatet av motionen skulle innebära att avtalen med två, eventuellt tre, av                         
sektionens samarbetspartners skulle få avbrytas eftersom Ericsson bland annat                 
utvecklar radarutrustning åt Jas Gripen, Cybercom håller vapenseminarier och                 
Academic Work hyr ut konsulter till företag som Ericsson. 
 
Om ArmIT vore tvungna att avbryta samarbetet med företag som Saab, skulle man                         
behöva dra sig ur DatEIT eftersom det skulle vara en omöjlighet att övertala                         
Elektroteknologsektionen att inte låta sin huvudsponsor delta på mässan. 
   
Det andra stora problemet styrIT ser med motionen är att det i praktiken kan vara svårt                               
att avgöra vilka företag som skulle vara tillåtna och vilka som inte skulle vara det. Vem                               
anförtros att avgöra om ett företag “levererar och utvecklar sådan utrustning eller tjänst                         
som i huvudsak är tänkt att användas i militära syften.”? Är det ArmIT som gör det?                               
Sektionsmötet? styrIT? 
 
Det tredje problemet är att vapenindustrin är ett politiskt laddat ämne eftersom det råder                           
olika åsikter bland Sveriges regeringspartier. Som sektion bör vi undvika att ta politiska                         
ställningstaganden eftersom det råder kårobligatorium vilket innebär att en enskild                   
medlem inte kan välja att gå ur sektionen om hen inte känner sig bekväm med att                               
associeras med sektionens åsikter. 
 
styrIT tror att motionen tjänar ett bra syfte men att sektionen är fel forum att lyfta den i.  
 
styrIT rekommenderar sektionsmötet att avslå motionen i sin helhet. 


